

河南郑州全自动蛋卷机可以生产多种视频 .

产品名称	河南郑州全自动蛋卷机可以生产多种视频 .
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	9968.00/台
规格参数	品牌:福达机械 型号:FTJX 产地:河南郑州
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

产品详情

河南郑州全自动蛋卷机可以生产多种视频

自动注糊（注糊量大小可以调节，注糊不撒糊）铝合金加热板加厚（导热快，均匀，不变形，省电）不粘加热板（使用前不用刷油，直接注浆，不会粘到板上。使用后也不用清洁卫生。）FDDJ-12蛋卷机全自动蛋卷机型号：FDDJ-12加热：电加热电压：380V功率：17KW产量：20kg/h8-12面可根据客户产量定做。

Automatic pasting (pasting amount can be adjusted, pasting does not spread) aluminum alloy heating plate thickening (heat conduction fast, uniform, no deformation, power saving) non-stick heating plate (no oil brushing before use, direct grouting, will not stick to the board. No need to clean up after use. FDDJ-12 Egg Roller Model: FDDJ-12 Heating: Electric Heating Voltage: 380V Power: 17KW Output: 20kg/h8-12 can be customized according to customer output.

机械制造企业过程质量的简要分析产品的设计质量在机械设备的生产过程中，产品的设计属于重要内容，是后续各项工作的开展的基础。然而，就现阶段的机械产品的整个设计而言，主要需要满足以下两个方面的需求，一方面是要符合技术性的要求，另一方面要满足经济合理性的要求，这两个因素是每位设计人员进行创新设计或者是改进、变形设计都需要加以充分的考虑。

Brief analysis of process quality of mechanical manufacturing enterprises product design quality in the production process of mechanical equipment, product design is an important part of the follow-up work. However, as far as the whole design of mechanical products is concerned at this stage, it mainly needs to meet the following two requirements: on the one hand, to meet the technical requirements, on the other hand, to meet the requirements of economic rationality. These two factors are that every designer needs to add in innovative design, improvement and

deformation design. With full consideration.